

Fees & Charges

الرسوم والعمولات

Say goodbye to complicated fees and charges!

With Blink, what you see is what you get and everything is for free except for the following fees and charges:

| Service | Blink Charge |
|---|---|
| Yellow Sun Debit Card Fees | |
| Cash withdrawal from Capital Bank's ATMs | Free |
| Cash withdrawal from other local ATMs | First 2 transactions per month for free, then JOD 1 per transaction (please see below note) |
| Cash withdrawal from international ATMs | JOD 2 per transaction (please see below note) |
| Currency exchange fees (for transactions not in JOD) | 3% |
| Rebellious Red Credit Card Fees | |
| Cash withdrawal from any ATM (local or international) | 4% of withdrawn amount with a minimum of JOD 4 |
| Currency exchange fees (for transactions not in JOD) | 3% |
| Monthly interest on used balance | 1.75% |
| Fees for splitting purchases into installments directly on the point of sale machine (for specific merchants) | JOD 5 per transaction |
| Late payment fee | JOD 10 |

Important Note: Maximum limit per cash withdrawal is defined per ATM. This means the amount you wish to withdraw might be withdrawn in two or more transactions. You will be charged for every transaction. For example: if the ATM maximum limit per transaction is JOD 250 and you need to withdraw JOD 500, you will be charged for two transactions. To avoid such charges, you can use any Capital Bank ATM for free or use your cards to pay directly.

وَدَعِ الرُّسُومَ وَالْعَمُولَاتِ الْمَعْقَدَةَ!

كل شيء مجاني مع Blink، ما عدا الرسوم والعمولات التالية:

| عمولة Blink | الخدمة |
|---|--|
| عمولات بطاقة الدفع المباشر Yellow Sun | |
| مجانيًا | السحب من صرافات كابتال بنك |
| مجانيًا لأول حركتين شهريًا ودينار واحد للحركة الواحدة بعد ذلك (انتبه على الملاحظة تحت الجدول) | السحب من صرافات البنوك المحلية الأخرى |
| دينارين للحركة الواحدة (انتبه على الملاحظة تحت الجدول) | السحب من صرافات عالمية |
| 3% | عمولة فرق عملة (للحركات بعملة غير الدينار) |
| عمولات البطاقة الائتمانية Rebellious Red | |
| 4% من المبلغ المسحوب وبحد أدنى 4 دنانير | عمولة سحب نقدي من أي صراف آلي (محلي أو عالمي) |
| 3% | عمولة فرق عملة (للحركات بعملة غير الدينار) |
| 1.75% | الفائدة الشهرية على الرصيد المستغل للبطاقة |
| 5 دنانير للحركة | عمولة تقسيط المشتريات مباشرة على أجهزة نقاط البيع (للتجار المعتمدين) |
| 10 دنانير | عمولة التأخير بتسديد دفعة البطاقة |

ملاحظة مهمة: الحد الأقصى لحركة السحب الواحدة على صرافات البنوك يختلف حسب الصراف، وبالتالي ممكن المبلغ الذي يحتاج تسحبه يكون على حركتين أو أكثر والعمولة على كل حركة. إذا كنت، مثلاً، تحتاج تسحب 500 دينار من صراف الحد الأقصى للحركة عليه 250 دينار، رح تسحب المبلغ على حركتين والعمولة بتتخضم مرتين. لتجنب العمولات، بإمكانك السحب من صرافات كابتال بنك أو الدفع باستخدام البطاقة مباشرة.

We're transparent and will always let you know before changing our fees!

الشفافية أولويتنا، ورح نتواصل معك دائماً إذا صار أي تغيير على عمولاتنا.

Anything unclear or you need further clarification? Contact Blink Engagement Team directly from the app.

حاولنا نوضحك قدر الإمكان، إذا عندك استفسار أو تحتاج لأي مساعدة تواصل معنا من داخل تطبيق Blink.